
Protokoll från BiG Vaxholm styrelsemöte 2020-01-08 på Kanonen. 

Närvarande: Ingrid Ekstedt (ordförande) Anna Neovius, Bosse Lidén, Eva 

Westberg,  Hillevi Atteberg, Leif Ljungberg. Evy Vozula och i § 1 Gunilla Lauters 

och Margareta Pettersson (valberedning). 

 

§ 1. Ordförande öppnar mötet och Eva väljs till sekreterare. 

Valberedningen fick informationen att Eva Westberg, Leif Ljungberg och Bosse 

Lidén är valda för ytterligare ett år. Samtliga övriga styrelsemedlemmar ställer 

sina platser till förfogande om så önskas men fortsätter gärna sitt arbete inom 

styrelsen. 

§ 2. Dagordningen godkänns. 

§ 3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4. 19.365:75 finns i föreningens kassa. Vi är nu 77 st. medlemmar. 

        Årsavgiften är 200 kr.  

På årsmötet bör vi ta upp att för nya medlemmar som betalar sista kvartalet 

gäller avgiften även för 2021. 

§ 5. 1.  PLU´s politiker och tjänstemän är inbjudna till ett studiebesök på 

         Färdknäppen den 10 januari. 3 politiker har anmält sitt intresse. Ingrid har    

         skickat en påminnelse 

       2.  Verksamhetsberättelsen gicks igenom och lades till sidan för vidare 

         bearbetning. Det saknas information om medlemsmöten varför Hillevi  

         lovade att i fortsättningen kolla vilka som deltar och skriver  

         minnesanteckningar. 

       3. Årsmötet beslutades till den 31 mars .  

         Styrelsen kommer att föreslå Gunilla Lauters som ordförande. 

         Styrelsemöte för slutlig planering bör hållas 9 mars. 

         I början av februari skickar Leif ut en påminnelse om att motioner ska vara 

         styrelsen tillhands den 25 februari och skriver att styrelsen välkomnar  

         motioner.  

          Den 10 mars ska dagordning och kallelse utgå. 

       4.  Verksamhetsplanen omarbetas till nästa styrelsemöte. Nya arbetsgrupper 

          skapas efter behov. 

       5.  Anna Neovius utsågs representera föreningen på Kollektivhus nus 

          årsmöte. 

       6 Nästa medlemsmöte skjuts fram till den 19 februari. 



  

§6  Beslöts att för att ha fullgjort deltagande i studiecirkel ska man ha deltagit på 

      4 av  6 sammankomster och minst ett studiebesök. De som ej gjort detta på 

       tidigare cirklar erbjuds gå en cirkel till.  

       Den nya studiecirkeln ”Bygga seniorboende tillsammans” som Leif och Bosse 

       håller startar den 4 mars och hålls var 14 dag. 

       Förslaget om ny text till hemsidan som tagits fram av Hillevi och Eva m.fl. 

       omarbetades något och ska godkännas av styrelsemedlemmarna för att 

       sedan skrivas in på hemsida. 

§7  Nästa möte 9 mars kl 18.00 på Kanonen. 

§8  Ordföende avslutade mötet. 

 

 

 

 

Ingrid Ekstedt   Eva Westberg 

Ordförande    sekreterare 
   

        


